
Årsmötesprotokoll för Gävleborgs Bridgeförbund i Söderhamn 2024-10-05 

Närvarande 21 personer 

 

§ 1 Upprop, godkännande av fullmakter, fastställande av röstlängd  

Ordförande Zennica Hammar hälsade alla välkomna och för klarade årsmötet öppnat 

Röstlängden godkändes 

§ 2 Föredragningslista 

Föredragningslista presenterades och godkändes 

§ 3 Val av mötesordförande 

Till mötets ordförande valdes Zennica Hammar 

§ 4 Val av sekreterare 

Till mötets sekreterare valdes Vera Enbarr 

§ 5 Val av två justeringsmän att jämte ordförande justera protokollet 

Till justeringsmän valdes My Sköld och Jonas Rosén 

§ 6 Mötets behöriga utlysande 

Mötets behöriga utlysande godkändes 

§ 7 Styrelsens och revisorernas berättelse 

Styrelsens verksamhetsberättelse mm fanns utlagda i lokalen och även på hemsidan 
Verksamhets-tävlings-resultatrapporten och balansräkning godkändes.  Ekonomin är fortfarande 
god men vi behöver hålla igen lite så vi inte tappar för mycket eftersom vi har gått minus i flera år.  

Tore Enbarr läste upp revisorernas berättelse och rekommenderade styrelsen ansvarsfrihet för 
gångna verksamhetsåret.  

§ 8 Balansrapport 

Balansräkningen är redan inkluderad i punkt 7. Dagordningen ses över till nästa årsmöte 

§ 9 Ansvarsfrihet för styrelsen 

Mötet gav styrelsen ansvarsfrihet för gångna verksamhetsåret 

§ 10 Styrelsens budget för kommande verksamhetsår 

Budgeten för kommande verksamhetsår som godkändes av mötet. 

Räknar med att gå ca - 4000 kr till nästa år 

§ 11 Bestämmande av avgifter till förbundet 

Avgiften till GBF, 50 kr, beslutades vara oförändrad 

§ 12 Behandling av motioner 

Inga motioner har inkommit till styrelsen 

§ 13 Ärende som styrelsen önskar behandla 

Styrelsen fick i uppdrag att se över stadgeändringarna som SBF har rekommenderat för distrikten 
till kommande årsmöte 2025 



§ 14 Val av styrelseledamöter 

Omval av 3 styrelseledamöter, Marianne Melchior Ericson, Anna Sundqvist och Thomas Groth 

§ 15 Val av revisorer och revisorssuppleant 

Per-Erik Jansson och Ann Fagerberg valdes till revisorer samt My Sköld revisorssuppleant 

§ 16 Övriga frågor 

Zennica Hammar ingår nu i SBF:s medlemskommitté. Alla är välkomna att kontakta henne om 
man har några frågor.  

My Sköld berättade om bridgeresorna till Pernu och var mycket positiv.  

GBF sponsrade 2024 med 30 kr till lunch vid DM tävlingar. Styrelsen har beslutat att i år får 
klubbarna ansöka om bidraget med bra motivering 

Årets klubbare blev Kersti Ekholm från Söderhamn. Grattis. Hon uppvaktades med diplom och ett 
penningpris där hälften ska gå till klubbens verksamhet där hon är delaktig i beslut som tas 

§ 17 Avslut 

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet 

 

  

Ordförande   Sekreterare 

 

______________________  _________________________ 

Zennica Hammar   Vera Enbarr 

 

 

Justerare   Justerare 

 

_______________________  __________________________ 

Jonas Rosen   My Sköld 
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